
Představení vystavovatele 

Blum-Novotest s.r.o. Inovátor v oblasti měření v reálném prostředí CNC obráběcích strojů. Rodinná 
německá progresivní firma s globálním dosahem a první volba pro náročné zákazníky orientované na 
budoucnost. Široké produktové portfolio firmy umožňuje měření prakticky všech výkresových kót, 
včetně měření drsnosti a skenování tvaru. Základní hodnotou firmy je špičková podpora zákazníka s 
důrazem na návratnost a zhodnocení investice. Blum nedodává produkty, ale poskytuje řešení! V rámci 
World of Machining bude Blum prezentovat široké portfolio produktů z oblasti jak obrobkových a 
nástrojových dotykových sond, tak i laserových měřicích systémů, doplněné o ukázku odladěných 
softwarů interaktivní formou. Každý majitel firmy, ředitel, technolog, mistr, kontrolor či CNC obsluha 
stroje má své bolavé místo. Pokud se týká naší odbornosti, rádi se s Vámi setkáme a pomůže najít 
řešení. 

Co říkáte na koncept velké výstavní akce WORLD OF MACHINING? Případně: Co očekáváte od 
výstavní akce WOM?

V rámci podpory a kontaktu se zákazníky se aktivně účastníme velkého množství podobných akcí. 
WOM je pro nás velkou výzvou nejenom proto, že řídíme servisně a obchodně CZ, SK, PL, HU, RO, BG 
trhy z kanceláře v Kroměříži, ale zaujal nás odlišný model a forma setkání, které bude pro zákazníky 
atraktivní. Jak byste charakterizoval spojení „Vy a organizátor akce CNC INVEST“ CNC Invest je pro nás 
partner v oblasti měření na soustruzích i frézovacích centrech. Pro prodej stroje nabízíme vyšší stupeň 
produktivity, přesnosti a zejména spolehlivosti v in-procesním i post-procesním měření. Tím dokážeme 
naplnit očekávání náročných zákazníků, kteří hledají cestu do budoucnosti se zaměřením na max 
využití investice do nové technologie výroby.

Co si myslíte o současném vnímání veletrhů obecně v evropském i světovém rozsahu?

Jsem přesvědčen, že na našem trhu ČR (i v kontextu Evropy a globální světa) dochází k velkým 
změnám v atraktivnosti výstav a veletrhů. Jsem však optimista a zastánce citátu Charlese Darwina 
„Není to ten nejsilnější, kdo přežije, ani ten nejinteligentnější, ale ten, kdo se dokáže nejlépe 
přizpůsobit.“ 

Kde vidíte „svět obrábění“ za 20-30 let? 

Nemám ambice číst z křišťálové koule. Přesto jsem zastáncem názoru, že pokud nebudeme investovat 
do vzdělávání mladých lidí, nemůžeme očekávat změny, které by naší společnosti přinesly něco 
lepšího. 

V čem vidíte největší problematiku současného kovoobráběcího světa z hlediska ekonomiky? Pohled 
celosvětové problematiky

Každého (nejenom ve světě obrábění) se dotklo a dotýká téma energií, bezpečnostní situace a dalších 
oblastí, které jsme si před 5 lety nedokázali ani připustit a které mají na vývoj ekonomiky klíčový vliv. 
Tématem, které je často v oboru obrábění komunikováno jsou dotační výzvy a podpora globálních 
investic v zemích EU. Mám pouze jednu radu „zachovejme si zdravý selský rozum“.
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